
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte raadsleden, 

Middels deze raadsinformatiebrief informeren wij u schriftelijk over de motie ‘Laat de 

schoolpleinen voor onze kinderen aan de norm voldoen’ van SSO.  

 

 

Aanleiding 

Op 5 november jl. heb ik van SSO de volgende motie ontvangen: ‘Laat de schoolpleinen voor 

onze kinderen aan de norm voldoen’. Deze heb ik in de raadsvergadering op 7 november jl. 

met u besproken en aangenomen. In deze raadsinformatiebrief informeer ik u schriftelijk.    

 

Motie aangenomen 

Ik neem de motie zoals aan u toegelicht aan: 

 

Vooropgesteld hecht ik ook belang aan voldoende buitenspeelruimte voor kinderen in de 

gemeente Oss. Voor de omvang van het gebouw en het buitenterrein worden de VNG-normen 

gehanteerd. Het Kwaliteitskader is voor het kwaliteitsniveau van het gebouw voor het MIP en 

het bouwbudget bedoeld. Het Kwaliteitskader is richtinggevend en geen norm, het komt voort 

uit praktijkervaringen en heeft aandacht voor zaken die niet door huidige wetgeving worden 

ondervangen. Het Kwaliteitskader geeft een grotere omvang voor het buitenterrein dan de 

VNG-normen. Nieuwe locaties worden aan zowel de VNG-norm als het Kwaliteitskader 

getoetst, waarbij op deze manier een bandbreedte met een minimale omvang en een 
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maximale omvang wordt gehanteerd. Het Kwaliteitskader wordt gebruikt als leidraad bij 

nieuwe locaties maar niet als norm.  

 

Er is geen signaal vanuit de schoolbesturen ontvangen dat er te weinig buitenspeelruimte bij 

de scholen is, ook al wordt dat in de praktijk soms wel ervaren. Daarnaast is er geen indicatie 

dat de bestaande schoolpleinen niet aan de minimumnormen van de geldende Verordening 

ten tijde van het beschikbaar stellen van het bouwkrediet voldoen. Eind 2025 is naar 

verwachting van alle schoolgebouwen en -terreinen een schouw uitgevoerd, waarna dit 

inzichtelijk is en wordt meegenomen in het IHP. Het beleid is om op natuurlijke momenten te 

investeren in ons vastgoed, dat is bij vernieuwbouw of nieuwe wettelijke eisen. 

 

De VNG Modelverordening wordt geactualiseerd in aansluiting op nieuwe wetgeving en hierop 

wordt de Osse Verordening gebaseerd. Ook wordt in samenspraak met de schoolbesturen het 

IHP geactualiseerd en herijkt. Ik neem de raad mee in dit proces. Ik laat de raad de 

Verordening en het IHP vaststellen, naar verwachting is dit in 2026.  

 

 

Hoogachtend, 

 
C.P.W. van Geffen 

wethouder Onderwijs 
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